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Protokół Nr 22/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

 Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych  

odbytego w sposób zdalny w dniu 29 grudnia 2021 roku 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 9:36, a zakończyło się o godzinie 10:37. Posiedzeniu 

przewodniczył Andrzej Królikowski – Przewodniczący Komisji, a protokołowała Dominika 

Bułgajewska. 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842) 
 

Ad. 1 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Podczas posiedzenia nieobecna – Krystyna Wyszyńska  

 

Ad. 2  

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na Sesję Rady Powiatu. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Komisji, nikt nie był przeciw  

i nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 3 Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na Sesję Rady 

Powiatu. 

 

3.1.Autopoprawka Zarządu Powiatu w Myśliborzu do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022-2033. 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o omówienie autopoprawki. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła zmiany jakie wprowadza autopoprawka. Podała poszczególne kwoty 

wskazane w autopoprawce oraz zmiany w przedsięwzięciach. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zwrócił uwagę na zapis punktu 3 autopoprawki, gdzie wskazuje się zwiększanie deficytu 

budżetu Powiatu Myśliborskiego o kwotę 954 121,00 zł. Zapytał, czy zmienia się plan 

przychodów? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że zwiększa się plan wydatków, a nie zwiększa się plan dochodów. 

Wyjaśniła, że zwiększa się  plan wydatków wskazując źródła przychodami, co powoduje 

zwiększenie deficytu. 

Zwróciła uwagę na błąd pisarski w punkcie 4 autopoprawki, dotyczący nazwy wymienionej 

miejscowości i zaznaczyła, że punkt powinien dotyczyć Więcławia zamiast Warnicy. Dalej 

przedstawiła i omówiła autopoprawkę zgodnie z jej treścią. 

 

Członek Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Zapytał o zadanie pn. „Adaptacja budynku przy ulicy Piłsudskiego 6 w Myśliborzu”? Dodał, 

że zadnie to zostało przeniesione do realizacji na rok 2022, ale nie może go znaleźć w treści 

autopoprawki. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że zadnie znajduje się w pierwotnym projekcie budżetu, a została omówiona 

tylko autopoprawka. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Dodał, że zadnia z pierwszej wersji projektu uchwały nie uległy zmianie. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zaznaczyła, że omówiła już ww. zadanie przy przedstawianiu projektu budżetu, mówiąc  

o inwestycjach. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie autopoprawki Zarządu Powiatu w Myśliborzu do projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2022-2033głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, 2 Członków Komisji wstrzymało się 

od głosu. 

 

2)Autopoprawka Zarządu Powiatu w Myśliborzu do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła autopoprawkę. Również zwróciła uwagę na zaistniały błąd pisarski w punkcie 4 

autopoprawki, dotyczący nazwy wymienionej miejscowości. Przekazała, że punkt powinien 

dotyczyć Więcławia zamiast Warnicy. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie autopoprawki Zarządu Powiatu w Myśliborzu do projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok głosowało 3 

Członków Komisji, przeciw – 0, 2 Członków Komisji wstrzymało się od głosu. 

 

3.2 Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o omówienie przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła zależność pomiędzy poprzednią autopoprawką, a uchwałą. Następnie przystąpiła 

do omawiania projektu uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033 głosowało 4 Członków Komisji, 

przeciw – 0, 1 Członek Komisji wstrzymał się od głosu.  

 

3.3 Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu  

i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Zadał pytanie dotyczące zakupu samochodów, czy nie było jeszcze możliwości ich zakupu, 

czy może zamówienia zostały złożone, ale nie zostały dostarczone w tym roku? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że sprawa była omawiana na Zarządzie Powiatu. Przekazał, ze jako Starosta 

był za tym, aby zakupić samochody używane, jednak większa część Członków Zarządu 

opowiedziała się za kupnem nowych samochodów. Przystąpiono do poszukiwania ofert  

na rynku, jednak żadnej odpowiedniej oferty nie znaleziono. Zwrócił uwagę, na brak 

dostępności tego typu aut na rynku. W wyniku przeprowadzonych rozmów z firmami wynika, 

że należałoby już teraz zamówić samochód, jednak ich dostarczenie nastąpiłoby dopiero  

w przyszłym roku a cena jaką by należało zapłacić nie byłaby znana do czasu odbioru 

samochodu. Wytłumaczył, że zadecydowano o poszukiwaniu samochodów używanych. 

Dodał, że sprawa się przeciągnęła ze względu na problemy ze znalezieniem odpowiedniego 
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pojazdu, który spełniałby ustalone wymagania, stąd realizacja tego zadania została przełożona 

na rok następny 2022. 

 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Zapytał, jaka jest różnica cenowa między kupnem nowego a używanego samochodu? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że przy zakupie nowego pojazdu, na tą chwilę dokładnej ceny nie da  

się określić. Szacuje, że jeżeli na ten rok cena mieściłaby się w granicach 140 000 zł,  

to w następnym roku, kwota ta mogła by wzrosnąć do ok. 200 000 zł. W kwestii samochodu 

używanego, można zakładać cenę ok. 80 000 zł.  

 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Przekazał, że uważa iż samorząd powinien zakupić nowe samochody. 

 

Etatowy Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował, że tak jak wnioskował na Zarządzie Powiatu, teraz również jest za kupnem 

nowych samochodów niezależnie od tego jaka będzie wartość samochodów w roku 2022. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zadał pytanie, czy tylko na naszym rynku szukano samochodów? 

 

Starosta Myśliborski– Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że ofert szukano nie tylko na naszym rynku, ale na terenie całej Polski. 

Odniósł się do kwestii związanej z poszukiwaniem ofert samochodów używanych  

i problemów z tym związanych.  

 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Zwrócił uwagę, że właśnie z uwagi na ryzyko ze znalezieniem sprawdzonego auta używanego 

samorząd powinien zakupić nowe auto. 

 

Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Zwrócił uwagę na trudności w dostępności odpowiednio wyposażonych pojazdów. Przekazał, 

że różnica cenowa pomiędzy samochodami używanymi a nowymi jest mała.  Dopowiedział, 

że lepiej będzie dokonać zakupu nowego auta, ponieważ gwarantuje to jego dobry stan 

techniczny. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie 

Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok głosowało 2 Członków Komisji, przeciw – 2, 1 Członek 

Komisji wstrzymał się od głosu. 

 

3.4 Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o omówienie projektu uchwały. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że do projektu uchwały jest już autopoprawka Zarządu Powiatu. Zapytała, 

czy Członkowie Komisji ją otrzymali? 

 

Dominika Bułgajewska – Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

Odpowiedziała, że zmieniony projekt uchwały został przekazany drogą e-mailową.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że do projektu uchwały dodano jeszcze dwa zadania. Przystąpiła  

do omawiania przedmiotowego projektu uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Odnosząc się do pierwszego zadnia, zapytał, na czym polega modernizacja instalacji solarnej? 

 

Etatowy Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odpowiedział, że instalacja znajdująca się w Domu Pomocy Społecznej, jest w stanie który 

wymaga modernizacji.  Dodał, że powodem, dla którego zadanie zostało ujęte  wydatkach, 

które nie wygasają z upływem roku 2021, jest wykonawca, który nie uporał się  

z ukończeniem modernizacji w wyznaczonym czasie. Odnosząc się do kolejnego zadania, 

dopowiedział, że odcinek wjazdu przy garażach, przynależy do Zespołu Szkół im. Noblistów 

Polskich w Myśliborzu. W kwestii ostatniego punktu, dotyczącego  ścieżki pieszo-rowerowej 

w Chłopowie dodał, że jej ukończenie jest zaplanowane na miesiąc styczeń. Zwrócił uwagę, 

że dotacja ze strony Gminy Myślibórz wynosi 80 000 zł. Pozostała kwota, przechodzi do 

realizacji na następny rok. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że wszystkie omówione w tym temacie inwestycje są aktualnie w trakcie realizacji. 

Dodał, że opóźnienia w pracach wynikają z niesprzyjającej pogody. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 głosowało 5 Członków Komisji, 

przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

3.5 Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie planu pracy Rady Powiatu 

na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że będzie on omawiany podczas Sesji Rady 

Powiatu. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 
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Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 

2022 rok głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

3.6 Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie planu pracy i kontroli 

Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy uchwała była już omawiana na posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej oraz czy zgłoszono jakieś uwagi? 

 

Członek Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Odpowiedział, że żadnych uwag nie zgłoszono, oraz że uchwała została przegłosowana 

jednogłośnie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie planu pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2022 rok  głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się 

od głosu. 

 

3.7 Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych na 2022  rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił projekt uchwały. Zwrócił uwagę na konieczność wizytacji przez Komisję 

niektórych jednostek organizacyjnych w roku 2022 jeżeli będzie to możliwe. W trakcie roku 

zostanie zorganizowane posiedzenie Komisji w tej sprawie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych na 2022  rok głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. 

 

3.8 Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju 

gospodarczego zgłosiła jakieś uwagi do projektu uchwały?  

 

Etatowy Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odpowiedział, że takich uwag nie było. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2022 rok głosowało 5 Członków 

Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

3.9 Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie określenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2022 roku. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zadał pytanie, czy pojawiały się kolejne postulaty w sprawie godzin pracy aptek? Zauważył, 

że odnośnie tego tematu, między aptekami doszło do sporu. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że spór dalej trwa. Dodał, że głównym problemem są apteki znajdujące się  

w Barlinku, w których dyżury, w dni świąteczne, odbywają się wyłącznie telefonicznie. Rada 

Gminy Barlinek pozytywnie zaopiniowała harmonogram pracy aptek na terenie Gminy. 

Zauważył, że stale zmieniają się pracownicy aptek, w większości są to osoby młode, a także  

w każdej aptece wymagani są na zmianie magistrzy farmacji, których jest coraz mniej co 

powoduje utrudnienia w pełnieniu dyżurów.  

 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Odnosząc się do treści projektu uchwały, zapytał, czy po zmianie planu pracy nie ma dyżurów 

nocnych? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że takie dyżury odbywać się będą wyłącznie telefonicznie. Odniósł się do pełnienia 

dyżurów przez apteki. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2022 roku głosowało 0 

Członków Komisji, przeciw – 2, 3 Członków Komisji wstrzymało się od głosu. 

 

3.10 Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia 

„Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego  

i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2022-2026”. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o omówienie projektu uchwały. 

 

Wojciech Cheba - Główny Specjalista w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania 

Kryzysowego  

Przedstawił i omówił przedmiotowy projekt uchwały. Przedstawił treść Powiatowego 

Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 
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Obywateli na lata 2022-2026. Poruszył sprawę dotyczącą zagrożeń związanych  

z COVID-19.Temat będzie również omawiany na posiedzeniach Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku. Zwrócił uwagę, że program jest ogólny i uniwersalny. 

 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Zapytał, czy projekt uchwały był omówiony przez komendantów służb? 

 

Wojciech Cheba - Główny Specjalista w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania 

Kryzysowego 

Odpowiedział, że odbyła się Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, na której 

obecni byli Komendanci Straży Pożarnej i Policji. Omawiany program został przedstawiony, 

a tabelki w nim zawarte zostały sporządzone przez służby. W niektórych latach można 

zauważyć poprawę. Dodał, że wytyczne zostały zaopiniowane przez komendantów. 

 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Zapytał, czy poprawa statystyk jest wynikiem dobrej pracy Komendy czy brakiem 

funkcjonariuszy? 

 

Wojciech Cheba - Główny Specjalista w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania 

Kryzysowego 

Przekazał, że komendant policji nie podał takich informacji. Dodał jednak, że Komendant 

Straży Pożarnej powiedział, że dochodzą dodatkowe obowiązki, np. z powodu COVID-u.  

W tym roku nie zostały ujęte w tabeli, ale w przyszłym roku będą brane pod uwagę. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Powiatowego 

Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 

Obywateli na lata 2022-2026” głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

3.11 Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie podniesienia wysokości 

świadczeń pieniężnych dla rodzin zastępczych zawodowych i rodzinnych domów 

dziecka. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, z czego wynikają podniesienia wysokości świadczeń pieniężnych? Czy to wynika  

z przepisów ogólnokrajowych czy z jakichś wytycznych?  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że ustawowo, rodzinne domy dziecka i rodziny zastępcze zawodowe nie 

mogą mieć wynagrodzeń niższych niż 2 000,00 zł, a rodzinne pogotowia – 2 600,00 zł. 

Zwróciła uwagę, że wiedząc jakie są w tej chwili warunki oraz inflację panujące na rynku, są 

to stawki zdecydowanie za niskie. W związku z podwyższeniem najniższej krajowej, liczy na 

podwyższenie również tych wynagrodzeń w celu zapewnienia dzieciom korzystniejszych 

warunków.  



9 
 

Przekazała, że jest 9 rodzin zastępczych obecnie współpracujących z Powiatem Myśliborskim 

oraz 5 rodzinnych domów dziecka, w których znajduje się 52 dzieci. Jest także wiele dzieci 

znajdujących się poza terenem Powiatu Myśliborskiego. Dodała, że należy zachęcać rodziny 

do kontynuacji tej współpracy, dlatego podejmuje się takie starania jak motywacja finansowa, 

tj. podwyższenie wynagrodzeń. Dla rodziny zawodowej i zawodowego pogotowia rodzinnego 

planuje się zwiększenie wynagrodzeń do kwoty 3 200 zł, a dla rodzinnych domów dziecka 

3 850 zł. Zwróciła uwagę na oczekiwania rodzin związane z podwyższeniem wynagrodzeń. 

Stawki są niskie w porównaniu ze stawkami obowiązującymi w całej Polsce. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zwrócił uwagę, że pomimo podniesienia te stawki dalej są niskie. 

 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Zwrócił uwagę na informację o ilości rodzinnych domów dziecka oraz rodzin zastępczych. 

Zapytał, czy możliwe jest zwiększenie ich liczby? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że aktualnie nie ma chętnych rodzin. Dodała, że zostanie rodziną zastępczą 

jest zadaniem trudnym i jednostka dokłada starań by je zachęcać. Prowadzona jest akcja 

promocyjna. Na chwilę obecną, samo podwyższenie wynagrodzeń nie jest wystarczające, by 

takie rodziny same się zgłaszały, jednakże przekazywane są również dodatkowe świadczenia 

dla dzieci. Zwróciła uwagę, że jeżeli będzie możliwość w przyszłości ponownie złoży 

wniosek o zwiększenie wynagrodzenia dla rodzin. 

 

Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Zapytał, jakie były wcześniejsze kwoty wynagrodzeń? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Odpowiedziała, że w roku 2021 dla rodzin zawodowych i zawodowego pogotowia 

rodzinnego była to kwota 3 050 zł, a dla rodzinnych domów dziecka  kwota 3 700 zł. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy była rozważana możliwość zrobienia podwyżek świadczeń z klucza 

procentowego do danego roku, albo w odniesieniu do jakiejś kwoty?  

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

Odpowiedziała, że opcja ta zostanie rozważona. 

 

Etatowy Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odnosząc się do dyskusji, zapytał, jak sytuacja wynagrodzeń wygląda w skali krajowej? Czy 

jesteśmy na poziomie średniej krajowej, czy należy się nad kwotami wynagrodzeń jeszcze 

zastanowić? Poprosił o przygotowanie takich informacji w tej sprawie w miesiącu w styczniu 

bądź lutym. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o przekazanie przedmiotowych informacji również dla wszystkich radnych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały w sprawie podniesienia wysokości 

świadczeń pieniężnych dla rodzin zastępczych zawodowych i rodzinnych domów dziecka 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Sprawy różne: 

 

Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz  

Poruszył temat dotyczący odśnieżania dróg powiatowych. Zwrócił uwagę na trudne warunki 

przejazdu w niektórych miejscowościach. Poprosił o odśnieżenie odcinków dróg na terenie 

miejscowości Boleszkowice. 

 

Starosta Powiatowy – Andrzej Potyra 

Poprosił o bieżące zgłaszanie podobnych sytuacji bezpośrednio do Wydziału Dróg. Zwrócił 

uwagę na dużą ilość dróg jaka jest odśnieżana. Odniósł się do pracy firm zajmujących się 

przedmiotowym zadaniem. Poruszył temat przygotowania kierowców do zimowych 

warunków drogowych.  

 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Również poruszył temat odśnieżania dróg powiatowych. Odniósł się do sytuacji na drodze 

prowadzącej z Myśliborza do miejscowości Nawrocko, gdzie droga nie była odśnieżona. 

 

Starosta Powiatowy – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na obowiązujący planu zimowego utrzymania dróg powiatowych. Przekazał, 

że Wydział stara się kierować odśnieżanie głównie na podjazdy i zakręty. Zaznaczył, że stan 

dróg jest na bieżąco sprawdzany. Zwrócił uwagę na wysokie koszty związane z zimowym 

utrzymaniem dróg. Odniósł się do kwestii bieżącego monitorowania stanu dróg przez 

pracowników wydziału. 

 

Etatowy Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poprosił o zgłaszanie problemów związanych z odśnieżaniem dróg. Poruszył kwestię 

wyposażenia wydziału w niezbędny sprzęt, odniósł się do sprawy związanej z remontem 

budynku przy ul. Piłsudskiego w Myśliborzu.  

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Zakończenie posiedzenia.  
 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 10:37. 

 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 

 


